
PROTOKÓŁ NR 15/10

z posiedzenia Komisji

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 7 czerwca 2010 roku.

W posiedzeniu uczestniczyli (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący,

2. Roman Kołodziej,

3. Piotr Tyrawa.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki, Henryk Płoński.

Zaproszone osoby:

1. Jarosław Baka „SUDETY PARK”,

2. Bartłomiej Nawrocki,

3. Mirosław Górecki,

4. Witold Szczudłowski.

 

Porządek obrad:

1. Analiza przeprowadzonych działań dotyczących rozmieszczenia oraz ilości stanowisk do ustawienia 

pojemników na odpady komunalne wraz z ich oznakowaniem.

2. Omówienie ustawienia „dzwonów” na odpady podlegające segregacji.

3. Sprawy różne:

a) Omówienie umowy dzierżawy terenu „Wyspy”.

b) Losy referendum „śmieciowego” - informacja na temat prowadzonych prac.

c) Teren dworca PKP.

d) Koszenie traw w mieście.

W pierwszej części posiedzenia Komisji przedstawiciel Spółki „SUDETY PARK”, mającej realizować 

projekt „Wyspa”, przedstawił plan działań mających doprowadzić do otwarcia obiektu w miesiącu lipcu br.

Pan J. Baka zapewnił, że teren zostanie posprzątany i ogrodzony w czerwcu.

Na „Wyspie” powstanie tymczasowy obiekt gastronomiczny, zostanie odbudowana przystań do wypożyczania 

rowerów wodnych oraz naprawiony i udekorowany stary pomost.

Przedstawiciel  Spółki  oświadczył,  iż  na  terenie  obecnego  campingu  zostanie  tymczasowo  postawione 

miasteczko rozrywki, a całość urządzeń jest już w posiadaniu Spółki.

Zapewnił, ze termin otwarcia obiektu przewidziany jest na 2 lub 9 lipca br., oraz że zatrudnienie znajdzie ok. 

50 osób.

Na pytanie  Przewodniczącego Komisji,  czy  działania  Spółki  nie  są  sprzeczne z  uchwałą  Rady Miejskiej  i 

umową  dzierżawy  terenu  „Wyspa”,  Pan  Burmistrz  stwierdził,  że  przygotowana  jest  już  druga  umowa 

dzierżawy, która dotyczy terenu obecnego campingu, gdzie ma być postawione miasteczko rozrywki. 
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Przewodniczący Komisji  wyraził  opinię o konieczności  zapoznania wszystkich Członków Rady Miejskiej  z 

zamierzeniami oraz działaniami podjętymi przez Spółkę „SUDETY PARK”.

W  temacie  rozmieszczenia  pojemników  na  odpady  komunalne,  Członkowie  Komisji  przedstawili 

zdjęcia, które pokazują potrzebę prowadzenia dalszych prac w celu właściwego usytuowania, oznakowania 

oraz zapewnienia odpowiedniej ich ilości. Niedopuszczalne, aby pojemniki z ul. 1 Maja ustawione były na ul.  

Wiejskiej.

Podczas  dyskusji  na  temat  ustawienia  „dzwonów”  na  odpady  segregowane,  Członkowie  Komisji  

wyrazili potrzebę przeanalizowania miejsc ich ustawienia – Pan Szczudłowski wyraził wolę współpracy co do 

estetycznego usytuowania „dzwonów” oraz koszy na odpady segregowane.

Pan  Tyrawa  postawił  wniosek,  aby  miejsca  te  były  właściwie  przygotowane,  ogrodzone  lub  obsadzone 

krzewami.

W sprawie koszenia  trawy na  terenie  miasta,  Pan  Burmistrz  stwierdził,  że  ze  względu na  opady 

atmosferyczne wystąpiły zaległości w jej usuwaniu. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pana Burmistrza, aby interweniował u właścicieli posesji w obrębie ul.  

Jagiellończyka o niezwłoczne wykoszenie i uporządkowanie terenu.

Pan Burmistrz  poinformował,  ze  wystąpił  z  pismem do właścicieli  „Biedronki”  o uporządkowanie  terenu 

wokół sklepu. W przypadku braku reakcji na w/w pismo stwierdził, że miasto uporządkuje ten teren, a za  

wykonane prace obciąży fakturą „Biedronkę”.

Po  dyskusji  z  aktywnym  udziałem  Pana  Szczudłowskiego  w  temacie  „referendum  śmieciowego” 

nasuwa  się  wniosek,  że  nadal  brak  konkretnych  przepisów  i  ustaw  co  do  możliwości  funkcjonowania 

partnerstwa prywatno-publicznego w tym temacie.

Komisja zwraca się do Pana Burmistrza o wystosowanie dwóch pism:

1. Do Dyrektora PKP o uporządkowanie nieczynnego dworca PKP.

2. Do Nadleśnictwa Śnieżka z zapytaniem o możliwość odtworzenia miejsc widokowych oraz z prośbą 

o usunięcie śmieci w ich obrębie.

Komisja  jednocześnie  wnioskuje  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  wystosowanie  pisma  do 

Dyrekcji  PKP o  zgodę  na wejście  na  teren Dworca  PKP w celu  wycięcia  „samosiejek”  i  uporządkowania 

terenu.

 

Protokołował:                                                                                                     Przewodniczący Komisji

Andrzej Machnica                                                                                     Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                             Handlu, Usług i Rolnictwa
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